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Vakfıkebir İlçemizde Ramazan Bayramı dolayısıyla Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi Uygulama Otelinde bayramlaşma düzenlendi.

Tonya Belediye Başkanı Osman Beşel, seçim sonrası Tonyalılarla ilk buluşmasını gerçekleştirdi. Kendisinin ve belediye personelinin
Tonya'nın hizmetkarı olduğunu vurgulayan Tonya Belediye Başkanı Osman Beşel, Tonya'da yeni bir sayfa açtıklarını belirtti.

TURK POLIS TEÞKILATI, DEVLETIN ÇELIK
BILEÐI, GUVENLIÐIMIZIN TEMINATIDIR
T

ürk Polis Teşkilatının 
179. Kuruluş Yıldönümü 
dolayısıyla Vakfıkebir 

ilçesi Hükümet Binası önünde 
kutlama töreni düzenlendi. 
Kutlama törenine Vakfıkebir 
Belediye Başkanı Fuat Koçal, 
İlçe Emniyet Müdür Vekili 
Mükrem Ilgıt Aksu, İlçe 
Jandarma Komutanı J. Ütğm. 
Mert Oğuztarhan, Daire 

Amirleri, STK temsilcileri, 
Siyasi Partilerin ilçe 
temsilcileri, Muhtarlar ve 
vatandaşlar katıldı. Atatürk 
büstüne çelenk sunulmasının 
ardından saygı duruşu ve 
istiklal marşı okundu. Günün 
anlam ve önemini belirten 
konuşmayı İlçe Emniyet 
Müdür Vekili Mükrem Ilgıt 
Aksu yaptı.

VAKFIKEBIR'DE BAYRAMLAÞMA
MERASIMI DUZENLENDI

> Alper Özkan KARAGÖL 4'de

VAKFIKEBİR'DE ÇIKAR, HAFTALIK BAĞIMSIZ SİYASİ GAZETE         FİYATI: 4,00   (KDV DAHİL)

BAÞKAN CAHÝT ERDEM GÖREVÝ DEVRALDI
Beşikdüzü ilçesinde yeni Belediye Başkanı seçilen Burhan Cahit Erdem, düzenlenen devir-teslim töreni ile koltuğa oturdu.

> Ahmet KAMBUROĞLU 3'de

Türk Polis Teşkilatının 179. Kuruluş Yıldönümü dolayısıyla Vakfıkebir ilçesi Hükümet Binası önünde kutlama töreni düzenlendi.

ayramlaşmaya; 

BVakfıkebir İlçe 
Kaymakamı Dr. 

Hacı Arslan Uzan, 
Vakfıkebir Belediye 
Başkanı Fuat Koçal, 
daire amirleri, siyasi parti 
ilçe başkanları, STK 
temsilcileri, muhtarlar ve 
vatandaşlar katıldılar.
“HİZMETLERİMİZE TÜM 
İLÇE HALKIMIZ KATKI 
SUNACAKTIR”
Vakfıkebir Belediye 
Başkanı Fuat Koçal 
yaptığı selamlama 
konuşmasında; “Belediye 
başkanı olarak sizlerle 
birlikte bir arada 
olmaktan son derece 

mutluyum. Türkiye 
Cumhuriyeti yüzyılında 
devlet aklını ön planda 
tutarak sevgi, saygı, 
hoşgörülü birlik ve 
beraberliği hakkı ve 
hukuku adaleti en üst 
düzeyde tutan bir 
anlayışla Vakfıkebir 
ilçemize hizmet etmek 
istiyoruz. Bu hizmetlere 
tüm ilçe halkımızın katkı 
sunacağını 
düşünüyorum. Bu duygu 
ve düşüncelerle ramazan 
bayramınızı kutluyor, 
hepinize ve ilçe 
halkımıza sevgi ve 
saygılarımızı sunuyor 
esenlikler diliyorum dedi.” > Sadık AYDIN 2'de

BAÞKAN GENÇ
GÖREVE HIZLI BAÞLADI
Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanlığı görevini dün yoğun bir katılım ile Murat
Zorluoğlu'ndan devralan Ahmet Metin Genç göreve başlamasının ardından bugün
Büyükşehir Belediyesi'nde Genel Sekreter ve tüm Daire Başkanlarıyla bir araya geldi.

aklaşık 3 saat süren 

Ytoplantıda, Genel Sekreter 
ve Daire Başkanları, 

yürütülen faaliyetler hakkında 
Başkan Genç'e bilgi verdi ve yeni 
dönem planlamaları hakkında 
brifing sundu.
İlk günden işe hızlı başlayan 
Genç, toplantıda belediyenin 
mevcut durumu hakkında detaylı 
bilgi aldı ve görev süresi boyunca 
izleyeceği stratejiler 
doğrultusunda 
değerlendirmelerde bulundu.
Gerçekleştirilen toplantıda 

Trabzon Büyükşehir Belediye 
Başkanı Ahmet Metin Genç şu 
sözlere yer verdi: ''Geçen dönem 
değerli Başkanımız Murat 
Zorluoğlu ve sizlerle birlikte icra 
organlarımız olarak güzel 
hizmetler yaptık, şehrimize 
dokunduk. Şimdi hem yeni 
dönemde aynı projeksiyonla 
birlikte kalan işlerimizi 
tamamlamak hem de halkımıza 
söz verdiğimiz icraatlarımızı, 
çalışmalarımızı ve projelerimizi 
hayata geçirmek adına bir 
gayretin içinde olacağız.''

> Sadık AYDIN 3'de

TONYA'DA TERTEMIZ
BIR SAYFA AÇILMIÞTIR

> Ahmet KAMBUROĞLU 2'de



HABER2Büyükliman
Postası

İMTİYAZ SAHİBİ
Melahat KAMBUROĞLU

İ L A N  T A R İ F E S İ
Tam Sayfa Reklam..................7.500 TL
Yarım Sayfa Reklam...............4.000 TL
1/4 Reklam.............................2.000 TL
Tüzük(1 Tam Sayfa)..............9.500 TL
Kongre.....................................1.000 TL
Zayi............................................250 TLSORUMLU YAZI İŞLERİ MÜDÜRÜ

Ahmet KAMBUROĞLU
Cep: 0533 495 07 20

e-mail: kamburogluahmet@hotmail.com

Bu gazete ''Basın Ahlak İlkeleri''ne
uymayı taahhüt eder.

Vakfıkebir'de Çıkar, Haftalık Bağımsız Siyasi Gazete
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VAKFIKEBİR'DE BAYRAMLAŞMA MERASİMİ DÜZENLENDİ
Vakfıkebir İlçemizde Ramazan Bayramı dolayısıyla Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi Uygulama Otelinde bayramlaşma düzenlendi.

Türk Polis Teşkilatının 179. Kuruluş Yıldönümü dolayısıyla Vakfıkebir ilçesi Hükümet Binası önünde kutlama töreni düzenlendi.

TÜRK POLİS TEŞKİLATI, DEVLETİN ÇELİK
BİLEĞİ, GÜVENLİĞİMİZİN TEMİNATIDIR

T
ürk Polis Teşkilatının 179. 
Kuruluş Yıldönümü 
dolayısıyla Vakfıkebir 

ilçesi Hükümet Binası önünde 
kutlama töreni düzenlendi. 
Kutlama törenine Vakfıkebir 
Belediye Başkanı Fuat Koçal, 

İlçe Emniyet Müdür Vekili 
Mükrem Ilgıt Aksu, İlçe 
Jandarma Komutanı J. Ütğm. 
Mert Oğuztarhan, Daire 
Amirleri, STK temsilcileri, Siyasi 
Partilerin ilçe temsilcileri, 
Muhtarlar ve vatandaşlar katıldı. 

Atatürk büstüne çelenk 
sunulmasının ardından saygı 
duruşu ve istiklal marşı okundu. 
Günün anlam ve önemini 
belirten konuşmayı İlçe Emniyet 
Müdür Vekili Mükrem Ilgıt Aksu 
yaptı.

“TÜRK POLİS TEŞKİLATI, 
DEVLETİN ÇELİK BİLEĞİ, 
GÜVENLİĞİMİZİN 
TEMİNATIDIR”
Vakfıkebir İlçe Emniyet Müdür 
Vekili Mükrem Ilgıt Aksu; 
“Teşkilatımızın 179. Kuruluş 
yıldönümünü kutlamanın 
mutluluğunu yaşârken, bu 
mutluluğu bizimle paylaşma 
nezaketini gösteren sizlere 
şahsım ve mensubu olmaktan 
gurur duyduğum teşkilatım 
adına saygı ve şükranlarımı 
sunarım. 10 Nisan 1845 
tarihinde Polis Nizamnamesi ile 
temeli atılan Türk Polis Teşkilatı, 
yasaların verdiği yetki ve 
görevleri, hukuk sınırları içinde 
kalarak başarıyla yerine 
getirmektedir. Milletin refah ve 
huzuru için suç ve suçla 
mücadeledeki kararlılığıyla 7 
gün 24 saat çalışan Türk Polis 

Teşkilatı, devletin çelik bileği, 
güvenliğimizin teminatıdır. 
Milletimizin büyük önder 
Atatürk'ün işaret ettiği onurlu ve 
güçlü medeniyet yürüyüşünü 
engellemek isteyen tüm terör 
örgütlerinin fısat kolladığı şu 
günlerde, teşkilatımızın her 
kademesindeki görevlisi üstün 
bir sorumluluk anlayışı, yüksek 
bir özveri ve disiplin ile görevini 
en iyi şekilde yerine 
getirmektedir. Ülkemizin 
bölünmez bütünlüğünü, halkın 
temel hak ve özgürlüklerini 
korumak amacıyla canı 
pahasına görev yapan Türk 
Polis Teşkilatı bu görev aşkını 
devletinin kudretinden 
almaktadır. Konuşmama son 
verirken, vatanı uğruna 
canlarını feda etmiş aziz 
şehitlerimizi ve ebediyete intikal 
etmiş gazilerimizi rahmet ve 

minnetle, kahraman gazilerimizi 
şükranla anıyor, değerli 
emeklilerimiz ile halen görevleri 
başında olan mensuplarımızın 
şahsında fedakar ailelerine 
sağlık ve mutluluklar diliyorum 
dedi.”

B
ayramlaşmaya; 
Vakfıkebir İlçe 
Kaymakamı Dr. Hacı 

Arslan Uzan, Vakfıkebir 
Belediye Başkanı Fuat Koçal, 
daire amirleri, siyasi parti ilçe 
başkanları, STK temsilcileri, 
muhtarlar ve vatandaşlar 

katıldılar.
“HİZMETLERİMİZE TÜM İLÇE 
HALKIMIZ KATKI 
SUNACAKTIR”
Vakfıkebir Belediye Başkanı 
Fuat Koçal yaptığı selamlama 
konuşmasında; “Belediye 
başkanı olarak sizlerle birlikte 

bir arada olmaktan son derece 
mutluyum. Türkiye Cumhuriyeti 
yüzyılında devlet aklını ön 
planda tutarak sevgi, saygı, 
hoşgörülü birlik ve beraberliği 
hakkı ve hukuku adaleti en üst 
düzeyde tutan bir anlayışla 
Vakfıkebir ilçemize hizmet 

etmek istiyoruz. Bu hizmetlere 
tüm ilçe halkımızın katkı 
sunacağını düşünüyorum. Bu 
duygu ve düşüncelerle ramazan 
bayramınızı kutluyor, hepinize 
ve ilçe halkımıza sevgi ve 
saygılarımızı sunuyor esenlikler 
diliyorum dedi.”

“BAYRAMLAR TATİL YAPMA 
GÜNLERİ DEĞİLDİR”
Vakfıkebir İlçe Kaymakamı Dr. 
Hacı Arslan Uzan ise, “Bu güzel 
bayram gününde sizleri burada 
ağırlamaktan son derece 
mutluluk duyuyor ve hepinizin 
bayramını kutluyorum. Gelenek 

olduğu üzere her yıl bu ortamda 
düzenlediğimiz bayramlaşma 
törenimize teşrif ederek 
onurlandırdığınız için hepinize 
en kalbi şükranlarımı 
sunuyorum. Değerli 
hemşehrilerim, Bayramlar tatil 
yapma günleri değildir.  
Ailelerimiz ve yakınlarımızla 
beraber hem hal olmak ve 
dertleşme, küskünlüklerimizi, 
dargınlıklarımızı giderme,  
birliğimizi, beraberliğimizi ve 
kardeşliğimizi perçinleme 
günüdür. Başta şehit ve Gazi 
ailelerimiz olmak üzere tüm ilçe 
halkımızın bayramını kutluyor, 
hepinize saygılar sunuyorum 
dedi.”
Bayramlaşma merasiminin 
ardından jandarma, emniyet, 
Vakfıkebir Devlet 
Hastanesindeki hastalara 
bayram ziyaretlerinde 
bulunuldu.



Vakfıkebir;
Vakfıkebir'de sevgi seli devam 
ediyor.
Belediye Başkanı olarak 
seçilen Fuat Koçal, tebrikleri 
kabul ediyor. Ramazan 
Bayramı'nda Vakfıkebir 
Belediyesi önünde müthiş bir 
kalabalık vardı. Seçmen Fuat 
Koçal ile bayramlaşmak için 
belediyenin önüne akın etti. 
Bu gelişmeler yaşanırken 
Belediyenin ilk meclis 
toplantısı da gerçekleşti. 
Toplantıda birlik ve beraberlik 
mesajları verilirken 
komisyonlara üye seçiminin 
yanı sıra meclis başkan vekili 

seçimi de yapıldı. 
                 *   *   *   *
Çarşıbaşı;
Vakfıkebir İlçe seçim kuruluna 
itiraz yapılmıştı. Yapılan bu 
itirazın ardından geçersiz 
oyların tekrar sayımına karar 
verildi. Tekrar sayılan geçersiz 
oylar, yine Cumhur İttifakı'nın 
oyunu birkaç tane daha 
artırmış oldu. Aynı gün 
Trabzon İl Seçim 
Müdürlüğüne yapılan itirazda 
Yüksek Seçim Kurulu bütün 
itirazları değerlendirdikten 
sonra bütün hepsini reddetti. 
Çarşıbaşı'nda Belediye 
Başkanı Cumhur İttifakı Adayı 

Ahmet Keleş olarak seçilmiş 
oldu.
                 *   *   *   *
Beşikdüzü;
Buran Cahit Erdem, 

mazbatayı aldı.
Beşikdüzü'nde devir teslimde 
Başkan Ramis Uzun yoktu. 
Başkan Uzun izin aldı ve 
yerine belediye meclis 

üyelerinden bir yetkili 
bırakarak, devir teslim 
görevini gerçekleştirdi. Devir 
teslim töreninde Başkan 
Ramis Uzun'un olmaması 

halk tarafından tepkiyle 
karşılandı. Başkan Ramis 
Uzun, 31 Mart yerel 
seçimlerinde Demokrat Parti 
ile seçime girdi. Seçimde 

Beşikdüzü'nde 819 oy aldı. 
Almış olduğu oy Başkan 
Uzun'u hiç hoşuna gitmedi ve 
kendisi de devir teslim 
törenine katılmadı. 
                 *   *   *   *
Tonya;
Seçim sonucuna göre Osman 
Beşel, belediye başkanlık 
seçimini kazanarak tekrardan 
belediye başkanı oldu. Geçen 
hafta Cuma günü mazbatasını 
alan Beşel, hiç durmadan 
görevini devam ettiriyor. 
Tonya halkı hizmetten yana 
oy kullandı. Tonya'lılar Beşel'e 
güveniyor. Bu seçimde de 
seçmen tekrar kararını 

vererek, yeniden Osman 
Beşel dedi.
                 *   *   *   *
Şalpazarı;
Kurukız tebrikleri kabul ediyor.
Şalpazarı İlçemizdeki 10.320 
oydan en fazla oyu alarak, 
yeniden Belediye başkanı 
seçilen, Cumhur İttifak adayı 
Refik Kurukız, tebrik ve 
kutlama mesajlarının yanı sıra 
makamında ziyaretler yoğun 
şekilde devam ediyor. 
Şalpazarı İlçemize bağlı 
bulunan 30 mahallenin 20 
mahalle muhtarının 
değişmesiyle ilçe bazında 
%67 değişim oldu.
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Büyükliman’ın Nabzı

BAŞKAN GENÇ GÖREVE HIZLI BAŞLADI
Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanlığı görevini dün yoğun bir katılım ile Murat Zorluoğlu'ndan devralan Ahmet Metin Genç
göreve başlamasının ardından bugün Büyükşehir Belediyesi'nde Genel Sekreter ve tüm Daire Başkanlarıyla bir araya geldi.

16.04.2024

AĞASAR'DAN BÜYÜKLİMAN'A BAKIŞ

Bizler özüne ve sözüne bağlı Tük 

toplumu olarak bazı inanç ve tutum 

davranışlarımıza bağlı insanlarız. Her yıl 

10 gün aşağıya gelerek36 yılda bir 

değişerek aynı zaman dilimine gelen on 

bir ayın sultanı bereket ayı Ramazan 

ayını bitirdik.  Siz değerli Büyükliman 

Gazete okuyucularımız yukarıda 

yazımızın başlığında bir konuya dikkat 

çekerek '' iki Bayramı Yaşamak'' demiştik 

evet içinde bulunduğumuz Ramazan 

ayını İslami şartlara uygun olarak 

Oruçlarımızı tutarak bu ayın bir başka 

güzel yanı olan hayır ve yardıma ihtiyaç 

olanlara imkanları iyi olan ailelerin 

yardımları ve Diyanet tarafından 

belirlenen tre ve zekat dağıtımları 

tamamlandı.

Ramazan Bayramının Önemi Başka 

Güzel;  Ramazan ayında 30 gün boyunca 

tutulan oruçların ardından Yurdumuz ve 

Yurt dışından gelen aile bireyleri 

memlekette ikamet eden aileleri ve 

bulundukları yerdeki asri ve aile 

kabirlerinde yatan yakınlarına dua 

okumak yaşayan büyüklerinin ellerinden 

öperek hayır dualarını almak için 

ziyaretler için yola çıkarak hayırlı bir 

şekilde varacakları yere ulaşırlar. Bu 

bayramın biraz daha kaybolmaya yüz 

tutmuş insan ilişkisini korumak için aile 

bireylerinde ileriye dönük birikim için 

evlatlarına geçmişte büyüklerinden 

öğrendiklerini aşılamaya gayret gösterip 

Ramazan Bayramını dolu dolu yaşarlar. 

Yurdunuzda  Yapılan Seçim Son Buldu; 

Yurt genelinde 31 Mart 2024 Pazar günü 

yapılan yerel seçimlerde Ramazan ayının 

20 gününde Belediye Başkana adayları 

birbirleriyle bulundukları İlçeye 

yapacakları projeler anlatımlarıyla 

mücadelenin sonunda İlçeler genelinde 

renkli görünümlerin sonunda  ''Demokrasi 

Sandığına Gidildi'' bu zorlu mücadelenin 

sonunda bulunduğumuz Büyükliman 

Bölgesi'ndeki 5 İlçenin 3 İlçe Belediye 

Başkanları değişirken bunlardan 2 İlçe 

Belediye Başkanı değişmedi. Bu zorlu 

seçim sürecinde belediye başkanlığını 

kazanan adaylarında zafer Bayramı oldu. 

Başarılı olan Başkan adayları ve 

Mübarek Ramazan ayının sonunda 

Ramazan bayramına sağlıcakla 

ulaşanların yanı sıra siyasi partilere oy 

verenlerinde Bayramı olmuş oldu. 

Buradan yazıma son verirken değerli 

''Büyükliman Gazete'' okuyucularımız 

Bayram boyunca bulunduğumuz Bölge 

başta olmak üzere Karayollarında Trak 

yoğunluk yaşanacağından üzücü bir 

olaylara sebep olmamak için Trak 

kurallarına uyalım bizleri bekleyenlerin 

Bayram sevincini hüzün ve acıya 

dönüştürmeyelim  şimdilik haftaya 

görüşmek üzere hoşça kalın dostça 

kalınız.

İKİ BAYRAMI
YAŞAMAK

Mustafa ÖZCAN

Y
aklaşık 3 saat süren 
toplantıda, Genel 
Sekreter ve Daire 

Başkanları, yürütülen 

faaliyetler hakkında Başkan 
Genç'e bilgi verdi ve yeni 
dönem planlamaları hakkında 
brifing sundu.
İlk günden işe hızlı başlayan 
Genç, toplantıda belediyenin 
mevcut durumu hakkında 
detaylı bilgi aldı ve görev 
süresi boyunca izleyeceği 
stratejiler doğrultusunda 
değerlendirmelerde bulundu.
Gerçekleştirilen toplantıda 
Trabzon Büyükşehir Belediye 
Başkanı Ahmet Metin Genç şu 
sözlere yer verdi: ''Geçen 
dönem değerli Başkanımız 
Murat Zorluoğlu ve sizlerle 
birlikte icra organlarımız 

olarak güzel hizmetler yaptık, 
şehrimize dokunduk. Şimdi 
hem yeni dönemde aynı 
projeksiyonla birlikte kalan 
işlerimizi tamamlamak hem de 
halkımıza söz verdiğimiz 
icraatlarımızı, çalışmalarımızı 
ve projelerimizi hayata 
geçirmek adına bir gayretin 
içinde olacağız.''
BU ŞEHRE HİZMET ETMEK 
BENİM İÇİN BÜYÜK 
ONURDUR
Başkan Genç, ''Halkımıza söz 
verdiğimiz icraatlarımızı, 
çalışmalarımızı ve 
projelerimizi hayata geçirmek 
adına bir gayretin içinde 

olacağız. Allah nasip ederse 
aldığımız bayrağı daha 
yukarılara taşıyabilmek, 
çıkarabilmek bizim hedefimiz. 
Şehrimize hizmet etmek bizim 
için büyük bir onur, büyük bir 
gururdur.'' ifadelerini kullandı.
Genç, büyükşehir 
belediyesinin daha etkin ve 
verimli hizmet sunabilmesi için 
kararlılıkla çalışacaklarını 
belirtti. Ayrıca Başkan Genç, 
tüm daire başkanlarıyla iş 
birliği içerisinde Trabzon'u çok 
daha modern bir şehir haline 
getirecekleri inancına vurgu 
yaparak; ''Hem seçim 
döneminde halkımızla 

paylaştığımız projeleri hem de 
bu şehirde yaşayan bütün 
kesimlerin bizden 
beklentilerini karşılamak 
durumundayız. Böyle bir 
görevimiz var. Böyle bir 
sorumluluğumuz var. Böyle bir 
zorunluluğumuz var. Allah 
mahcup etmesin inşallah bu 
dönemde güzel işlere hep 
beraber imza atacağız.'' dedi.
Toplantı, Trabzon Büyükşehir 
Belediyesi'nin yeni döneminin 
başlangıcı olarak nitelendirildi 
ve Genç, iş birliğinin önemine 
vurgu yaparak, Trabzon'un 
kazanımları için kararlılıkla 
çalışacaklarını ifade etti.

TONYA'DA TERTEMİZ BİR SAYFA AÇILMIŞTIR
Tonya Belediye Başkanı Osman Beşel, seçim sonrası Tonyalılarla ilk buluşmasını gerçekleştirdi. Kendisinin ve belediye personelinin
Tonya'nın hizmetkarı olduğunu vurgulayan Tonya Belediye Başkanı Osman Beşel, Tonya'da yeni bir sayfa açtıklarını belirtti.

T
onya Belediye Başkanı 
Osman Beşel, seçim 
sonrası Tonyalılarla ilk 

buluşmasını gerçekleştirdi. 31 
Mart Yerel Seçimlerindeki 
desteklerinden dolayı 
Tonyalılara teşekkür eden 
Başkan Beşel, siyasi ayrım 
yapmadan birlik ve beraberlik 
içerisinde 10 yıldır olduğu gibi 
hizmet belediyeciliğinin 
devam edeceğini söyledi. 
Sorunsuz bir seçimi geride 
bıraktıklarını belirterek Ali 

Tokgöz ve Veysel Kurt'u da 
tebrik edip başarı dileklerini 
ileterek başta Çevre yolu, 
doğal gaz, sanayi sitesi, 
Çayırbağı yolu, kent içi 
düzenlemeler, Kudava 
Şelalesi, TOKİ konutları, 
meyve fabrikası, beton ve 
asfaltı yol kaplama 
çalışmalarının 
gerçekleşeceğini söyledi. 
Kendisinin ve belediye 
personelinin Tonya'nın 
hizmetkarı olduğunu 
vurgulayan Tonya Belediye 
Başkanı Osman Beşel, 
Tonya'da yeni bir sayfa 
açtıklarını belirterek şu şekilde 
konuştu.
225 BİN KEZ TEŞEKKÜR 
EDİYORUM
“31 Mart günü sandığa gittiniz, 
oyunuzu kullandınız ve seçim 
sonuçlarına göre bir 5 yıl daha 
sorumluluk verdiniz. 31 Mart 
günü sandığa giderek güven 
tazeleyen tüm 
vatandaşlarımıza çok 
teşekkür ediyorum. AK 
Partililer, CHP'liler, MHP'liler 

hangi partili olursa olsun 
sandığa giderek tercihini 
kullanan bütün halkımı 
kutluyorum. Kazanmak için en 
yakın rakibime 1 oy fark 
atmam yeterliyken en yakın 
rakibimden 225 fazla oy 
aldım. Sizlere 225 bin kez 
teşekkür ediyorum. Bu hizmet 
yarışında yer alan, seçimlerin 
karşılıklı saygı ve huzur içinde 
geçmesinde katkısı olan Ali 
Tokgöz bey, Veysel Kurt Bey 
ve bütün adayları canı 
gönülden tebrik ediyorum, 
kutluyorum.”
SEÇİM SÜRECİ BİTTİ, 
HİZMET SÜRECİ BAŞLADI
“Şimdi seçim süreci bitmiştir 
ve hizmet süreci başlamıştır. 
Seçim sürecinde yaşanılan 
demokrasi güzelliğidir. 
Kırgınlık ve dargınlık asla ve 
asla yoktur. Artık önümüze 
bakacağız. Bir an önce 
bitirilmesi gereken işlerimiz 
var. Çevre yolumuz, doğal 
gazımız, sanayi sitemiz, 
Çayırbağı yolumuz, kent içi 
düzenlemelerimiz, Kudava 

Şelalemiz, TOKİ konutlarımız, 
meyve fabrikamız, beton ve 
asfaltı yol kaplamalarımız 
derken daha yapmamız 
gereken çok işlerimiz var.  
Seçim yarışı bitmiş ve hizmet 
yarışı başlamıştır. Bu dönem 
de bugüne kadar olduğu gibi 
sizler için en iyisini en güzelini 
ortaya koymaya çalışırken 
elbetteki sandıktan çıkan 
sonuçları da değerlendirerek 
yeni bir hareket tarzı 
belirlemek durumundayız. 
Güzel işlere, güzel hizmetlere 
imza attığımız 
mahallelerimizdeki oy 
düşüklüğünün muhasebesini 
de kendi içerimizde 
görüşecek, hemşerilerimizi 
memnun etmek için onların 
görüşlerine başvuracağız. Bir 
durum tespiti yapacağız. 
Ancak bu asla sitem değildir. 
Yoksa kimsenin şüphesi 
olmasın ki birlik ve 
beraberliğimiz, kardeşliğimiz 
ve huzurumuz esastır.”
TONYA'DA TERTEMİZ BİR 
SAYFA AÇILMIŞTIR

“Halkımızla birlik ve beraberlik 
içerisinde, adalet terazimizin 
hassasiyetiyle, açıklık ve 
şeffaflık ilkesi ile, herkesi 
yaradandan ötürü seven ve 
kucaklayan bir anlayışla, 
öncelikli toplumsal hizmet 
anlayışıyla, hizmet odaklı 
çalışmalarımız ve en üst 
düzeyde performansımız 
aynen devam edecektir.
Ben ve personelim halkımızın 
hizmetkarıdır. 1 Nisan sabahı 
Tonya'mızda yeni bir dönem 
başlamış ve tertemiz bir sayfa 
açılmıştır. Tonya'mızın huzuru 
ve barışı için varız. 
Tonya'mızın geleceği ve 
halkımızın refahı için varız. Ne 
yaptıysam Tonya'mız ve sizin 
için yaptım. Ne yapacaksam 
Tonya'mız ve sizler için 
yapacağım. Geçmişim 
geleceğimin referansı, 
yaptıklarım da yapacaklarımın 
teminatıdır. Tonya'mıza beş 
elle sarılmaya devam 
edeceğiz. Biril ve beraberlik 
içerisinde durmak yok yola 
devam.”
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BAŞKAN CAHİT ERDEM GÖREVİ DEVRALDI

F
elsefe, Kuran'la barışık olan ve 

Kuran'la barışık olmayan diye ikiye 

ayrılır. Kişilerin kabiliyetlerine göre 

felsefe ile ilgilenmemin hükümleri vardır. 

Farzdan harama kadar çeşitli hükümler 

verilir. Bu yazıda Kuran'la barışık olan 

felsefeden bahsedeceğiz.

 

   Hikmet kelimesi, felsefe ve fen bilimleri 

manasında kullanılır. İlmi gelişmelerin 

merkezi Mezopotamya olmakla beraber 

zaman içinde Mısır, Çin de ilim merkezi 

oldu, 16.yy dan sonra bu merkez Avrupa'ya 

kaydı. İlimi gelişmeler Milattan 300 yıl 

öncesine kadar mitolojiler olarak devam etti 

ve bu tarihte felsefe dönemi başladı, 

Avrupa'da17.yy da bilim ve felsefe 

tamamen birbirinden ayrıldı. Aydınlanma 

dediğimiz dönemde bilim, teknolojiye 

dönüşerek insanlık büyük ilerleme kaydetti. 

Bizde tam olarak bilim ile felsefe birbirinden 

henüz ayrılmış değildir, bazıları skolastik 

dönem Aristo felsefesi bilim olarak kabul 

ediyor.  

 

   Avrupa, felsefeden bilime geçerken çok 

sancılı dönmemler yaşadı ve pek çok bilim 

adamı hayatını kaybetti. Din ve bilim 

devamlı ilerlemeden yanadır. Ortaçağda 

skolastik dönemde eğitim kilisenin 

kontrolündeydi ve Aristo felsefesinin 

tümünü doğru olarak kabul ediliyordu. 

Aristo'nun düşüncesi yanlış diyenleri dinden 

çıkmış sayılıyordu. Doğru, yorumlanmayan 

dini metinler ve Aristo felsefesi olarak 

görülüyordu. Şimdi, din felsefesi ile 

uğraşanların çoğu, 700 yılında Yunancadan 

Arapçaya çevrilen bu felsefi metinler 

üzerinde yorum yapmakla meşguller. 

   İlmi gelişmenin basamakları vardır ve sıra 

ile çıkılmalıdır. İlim düşünme mitoloji ve 

felsefe ile başlar, deneysel eğitimle devam 

eder.  Felsefenin yeri ayrı fenlerin yerleri 

ayrıdır, felsefe ve fenleri birbirini izlemeli 

düşünce ve yorum yapma kabiliyetleri 

gelişmelidir. Elmalılı H. Yazır, Kuran'a tefsir 

yazdığında, Kuran'ın daha iyi anlaşılması 

için Fransız filozoflar yazdığı felsefe tarihi 

kitabının metafizik bölümünü Türkçeye 

tercüme etti. Din eğitiminde, Kuran'la 

barışık felsefe eğitimi vermeden dini 

gelişmelerde başarılı olunmaz. Çünkü 

yorum yapma kabiliyetleri gelişmez, yorum 

isteyen metinler hurafe olarak görülür. 

 

   İslam'ın ilk yıllarında bilim felsefe yolu ile 

yayıldı. O zamanın felsefesi hurafeler ile 

dolu idi. İslam âlimlerinin çoğu felsefe ile 

uğraşmak haramdır diyerek felsefe ile 

meşgul olmadılar.  İbni Sina ve Farabi gibi 

İslam düşünürleri Yunan felsefesinin 

tamamını doğru kabul ederek İslam ile 

uyuşmayan kısımları tevil ettiler, onun için 

bazı din adamlarınca kâfir olarak kabul 

edildiler. Bediüzzaman o zamanki Yunan 

felsefesini az bir kısmı doğru, çoğu 

hurafelerle doluydu der. 

İNSANLARIN FELSEFE BİLMELERİ GEREKLİ Mİ?

Osman KOYUNCU

16.04.2024

Beşikdüzü ilçesinde yeni Belediye Başkanı seçilen Burhan Cahit
Erdem, düzenlenen devir-teslim töreni ile koltuğa oturdu.

lçe seçim kurlundan 

İmazbatasını alan yeni 
Başkan Erdem, belediyede 

düzenlenen devir teslim 
törenine katıldı. Beşikdüzü 
Belediye Başkanı Burhan Cahit 
Erdem, Belediyeye gelişinde 
Belediye Başkan Vekili Ahmet 
Karadeniz tarafından karşılandı. 
Devir-teslim törenine CHP 
Trabzon Milletvekili Sibel 
Suiçmez, Trabzon İl Başkanı 
Mustafa Bak, Beşikdüzü İlçe 
Başkanı Ahmet Kıran, muhtarlar 
ve partililer katıldılar.
“BELEDİYE 
BAŞKANLARIMIZA, MECLİS 
ÜYELERİMİZE TEŞEKKÜR 
EDİYORUM”
Görevi devraldıktan sonra 
yaptığı selamlama 
konuşmasında Başkan Burhan 
Cahit Erdem, “Biz şeffaf bir 
belediye olacağız. Mal varlığımı 
panoya asacağım. Belediyenin 
gelir ve giderlerini panoya 
asacağız. Meclis toplantılarımız 
canlı yayınlayacağız. Bizim tek 
düşüncemiz Beşikdüzü'ne 
hizmet. Bundan önce 
Beşikdüzü'ne hizmet etmiş, 

aramızdan ayrılmış Mehmet 
Gözaçan'a, Hüseyin Ateş'e 
Allah'tan rahmet diliyorum. 
Diğer başkanlarımıza, meclis 
üyelerimize teşekkür ediyorum”  
dedi.
Trabzon İl Başkanı Mustafa Bak 
da konuşmasında, “Beşikdüzü 
bizim için çok önemli, çok 
kıymetli. Beşikdüzü bizimle 
beraber mutlaka devam etmeli 
diye yola çıktık. Hakikaten 4 ay 
boyunca çok büyük mücadele 
verdik. Biz ilkelerimiz 
doğrultusunda Beşikdüzü'nde 
yola devam ediyoruz. 
Beşikdüzü bundan sonra çok 
daha güzel işlere imza 
atacaktır” dedi.
“BEŞİKDÜZÜ TRABZON'UN, 
KARADENİZ'İN, TÜRKİYE'NİN 
AYDINLIK YÜZÜDÜR”
CHP Trabzon Milletvekili Sibel 
Suiçmez ise,”31 Mart 
gecesinden itibaren yüreğimiz 
yerinde duramıyor.  Beşikdüzü 
ilçesinden iyi haberler gelince 
çok sevendik. Nitekim Ortahisar 
ve Beşikdüzü kırmızılık 
oranımızı çok çok artırdılar. 
Fazla bir şey söylemeye gerek 

yok. Beşikdüzü Trabzon'un, 
Karadeniz'in, Türkiye'nin 
aydınlık yüzüdür. Şimdi yeni bir 
hikaye yazma dönemi. Biz 
şuana kadar hizmet eden 
belediye başkanlarımıza, meclis 
üyelerimize çok teşekkür 
ediyoruz. Biliyoruz ki Beşikdüzü 
bundan sonra Türkiye'de başka 
bir hikayeyle yer alacaktır. 
Başkanımızın, meclis 
üyelerimizin, halkımızın bu 
hikayeyi en iyi şekilde 
yazacağına inanıyor, yolunuz 
açık olsun diyorum. Gönülden 
Beşikdüzü halkını tebrik 
ediyorum” dedi.
CHP Beşikdüzü ilçe Başkanı 
Ahmet Kıran da konuşmasında, 
“Bundan sonra Beşikdüzü 
siyasetini Cumhuriyet Halk 
Partisi ilkeleri doğrultusunda 
yapmaya çalışacağız. 
Başkanımız burada. Seçmene 
verdiği vaatleri yapmanın 
peşinde olacak. Belediye görev 
yapacak, biz siyaset yapacağız. 
Biz belediyenin yapacağı işlere 
karışmayacağız, belediyede 
bizim siyasetimize 
karışmayacak” dedi.

YSK İTİRAZLARI KARARA BAĞLANDI
Yüksek Seçim Kurulu (YSK), 31 Mart yerel seçim sonuçlarındaki itirazları karara bağladı.

Y
üksek Seçim Kurulu 
(YSK), siyasi partilerin 31 
Mart Mahalli İdareler 

Genel Seçimleri çerçevesinde 2 
il ve 29 ilçe için yaptığı 31 itirazı 
karara bağladı.

Yüksek Seçim Kurulu 31 Mart 
Mahalli İdareler Genel Seçimleri 
çerçevesinde yapılan itirazları 
bugün saat 14.00'da toplanan 
kurul, yaklaşık 1 buçuk saat 
süren toplantının ardından siyasi 
partilerin yapmış olduğu 
itirazlarda nihai kararları verdi. 
Toplantı çerçevesinde kurul, 29 
seçim bölgesi için yapılan 31 
itirazı sonuçlandırılarak, 2 il 27 
ilçe için verilen sonuçları 
açıkladı.
Buna göre CHP'nin; Çarşıbaşı 
İlçesi ile ilgili talepleriyle birlikte 
Şalpazarı İlçesi için oyların 
yeniden sayılması iptal edilmesi 
adına itirazlarda bulunan İYİ 
Parti'nin talepleri de reddedildi.

UZUNGÖL'DEKİ ALTYAPI VE YOL
ÇALIŞMALARI TURİZM SEZONUNA
KADAR BİTİRİLMELİDİR

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, AK Parti'nin Büyükşehir
Belediye Başkan Adayları arasında Türkiye birincisi olan Trabzon
Büyükşehir Belediye Başkanımız Ahmet Metin Genç ile görüştü ve tebrik etti.

Trabzon Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Erkut Çelebi ve Turizm Komisyonu üyeleri,
Uzungöl'de turizm sezonu öncesinde incelemelerde bulundu, sektörün sorunlarını ve
taleplerini dinledi. Başkan Çelebi, Uzungöl'de trafiği adeta felç eden yol ve altyapı
çalışmalarının turizm sezonuna kadar mutlaka bitirilmesi gerektiğini belirterek, “Nevruz ve
Ramazan Bayramı tatilinde Uzungöl'e gelenler gerçekten büyük zorluk yaşadı. Turizm sezonuna
kadar, yani en geç mayıs ayının 15'ine kadar buradaki çalışmaların bitirilmesini bekliyoruz” dedi.

TSO Başkanı Erkut Çelebi 

Tile TTSO Turizm 
Komisyonu üyesi meclis 

üyeleri Hülya Ulusoy, Ahmet 
Aksu, Özcan İlarslan, Kadem 
Çakıroğlu, Hamit İnan, Ahmet 
Akyüz ve Barış Çuvalcı, turizm 
sezonu öncesinde Uzungöl'de 
incelemelerde bulundu. Uzungöl 
Turizmciler Derneği Başkanı 
Mehmet Keleş, Uzungöl Birlik 
AŞ Başkanı İdris Akyüz ve 
Uzungöl Muhtarı Selman Dilek 
ile bir araya gelen Çelebi ve 
komisyon üyeleri, turizm sezonu 
öncesinde talepleri ve çözüm 
önerilerini dinledi, görüş 
alışverişinde bulundu.
TTSO Başkanı Erkut Çelebi, 
Uzungöl'ün girişinden itibaren 
göl çevresindeki yolda da süren 
yol ve altyapı çalışmalarının bir 

an önce bitirilmesi gerektiğini 
vurgulayarak, “İnşaat alanında 
da dolaştık. İş makineleri 
çalışmadan duruyor, çalışan bir 
tek işçi yok. Bu işlerin turizm 
sezonuna kadar, yani en geç 15 
Mayıs'a kadar bitirilmesini 
bekliyoruz. Yollar inşaat 
nedeniyle daraltılmış, iki araç 
çoğu zaman yan yana 
geçemiyor bu da büyük 
sıkışıklığa neden oluyor. 
Buradaki sektör temsilcilerinden 
aldığımız bilgiye göre Nevruz 
tatilinde ve Ramazan Bayramı 
tatilinde yaşanan yoğun araç 
trafiğinde büyük sorunlar çıktığı 
yönünde. Bölge turizminin göz 
bebeği Uzungöl bu kötü 
görüntülere mahkum 
bırakılmamalıdır” dedi.
Uzungöl'deki sektör temsilcileri 

de inşaat alanında hiçbir 
güvenlik önlemi alınmaması, 
özellikle rögar kapaklarının açık 
şekilde bırakılmasının tehlike 
yarattığını, araç trafiğini 
düzenleyecek işaretlemelerin 
yapılmamasının sıkışıklığı daha 
da artırdığını vurgulayarak, yol 
ve altyapı inşaatının vardiyalı 
çalışma sistemiyle bir an önce 
bitirilmesini beklediklerini, yoksa 
turizm sezonunda büyük zorluk 
yaşanacağını vurguladılar.
Toplantıda ayrıca özellikle 
otopark alanlarının artırılması, 
Uzungöl etrafındaki trafiğin 
yeniden düzenlenmesi, ring 
uygulamasının başlatılması gibi 
konular görüşüldü, Uzungöl'ün 
acilen bir ulaşım planına 
kavuşturulması gerektiği 
vurgulandı.

CUMHURBAŞKANI ERDOĞAN'DAN
BAŞKAN GENÇ'E ZAFER TEBRİĞİ

üksek bir teveccüh ile 

YTrabzon Büyükşehir 
Belediye Başkanı 

olarak seçilen Ahmet Metin 
Genç'le görüşen 
Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan, seçim süreci 
ile ilgili detaylı bilgi aldıktan 
sonra, seçim sonuçları 
itibarıyla göstermiş olduğu 
başarıdan ötürü başkanımıza 
tebriklerini iletirken Trabzon 
halkına da şükranlarını sundu.
Büyükşehir Belediye 
Başkanımız Ahmet Metin 
Genç de Cumhurbaşkanı 
Erdoğan'ın sözlerine karşılık 
teşekkür ederek başarı sözü 
verdi.
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rabzon'daki sivil toplum 

Tkuruluşları ve derneklere 
verdiği destekle öne çıkan 

Büyükşehir Belediye Başkanı 
Av. Ahmet Metin Genç, Kanser 
Haftası dolayısıyla Umut ve 
Yaşam Derneği ile Yaşamak 
Güzeldir Derneği başkanları, 
yöneticileri ve kanser 
hastalarıyla iftarda buluştu. Eyof 
Sosyal Tesisleri'nde düzenlenen 
yemeğe Başkan Genç'in eşi 
Arzu Genç, Umut ve Yaşam 
Derneği Başkanı Dr. Nimet 
Baki, Yaşamak Güzeldir 
Derneği Başkanı Yasemin 
Bozdağ ve kanserle mücadele 
eden hastalar ile aileleri katıldı.
DERNEK BAŞKANLARI 
TEŞEKKÜR ETTİ
İftar programında konuşan 
Umut ve Yaşam Derneği 
Başkanı Dr. Nimet Baki ile 
Yaşamak Güzeldir Derneği 
Başkanı Yasemin Bozdağ, 
kanser hastalarının en iyi 
şartlarda tedavi olması için tüm 
güçleriyle çalıştıklarını 
belirterek, “Her zaman 

yanımızda olan ve bizden 
desteklerini esirgemeyen 
Büyükşehir Belediye 
Başkanımız Sayın Ahmet Metin 
Genç'e yürekten teşekkür 
ediyoruz” dediler.
HASTALARIMIZA ALLAH ŞİFA 
VERSİN
Davetlileri selamlayarak 
sözlerine başlayan Başkan 
Genç, “Ramazanınız hayırlı ve 
mübarek olsun. Güzel bir ibadet 
ayını tamamlamak üzereyiz. 
Allah oruçlarımızı kabul eylesin. 
Şifa bekleyen bütün 
yavrularımıza, hastalarımıza 
Allah şifalar nasip eylesin. 
Şifayı önce Allah'tan diliyoruz o 
inancımızın gereği ama bu 
konuda yapılması gerekenlerin 
de eksiksiz yapılması 
gerekmektedir. Erken teşhis çok 
çok önemli. Ben her iki 
derneğimizin de hastalarımızla 
bir dayanışma örneği ortaya 
koymalarını çok kıymetli ve 
anlamlı buluyorum. Çünkü bu iş 
beraber paylaştılarak 
göğüslenebilecek bir iş” diye 

konuştu. 
DERNEKLERİMİZİN YANINDA 
OLMAYA DEVAM EDECEĞİZ 
Ortahisar Belediyesinde olduğu 
gibi Büyükşehir Belediyesinde 
de aynı anlayışla hizmet 
vereceklerini vurgulayan 
Başkan Genç, “Derneklerimizin 
yanında olmaya devam 
edeceğiz. Davetimize icabet 
eden bütün misafirlerimize çok 
teşekkür ediyorum. Hem 
Ramazanımız hem de 
çarşamba günü başlayacak 
Ramazan Bayramımız mübarek 
olsun. Hepinizin bayramını 
tebrik ediyorum” ifadelerini 
kullandı. 
ÇOCUKLARA OYUNCAK 
HEDİYE ETTİ
Büyükşehir Belediyesi Başkanı 
Av. Ahmet Metin Genç, 
kendisine yoğun ilgi gösteren 
çocuklarla tek tek ilgilenerek 
onlara oyuncak hediye etti. İftar 
programı, Başkan Genç ve 
davetlilerin hatıra fotoğrafı 
çektirmesinin ardından sona 
erdi.

BAŞKAN GENÇ'TEN ONKOLOJİ
HASTALARINA VE YAKINLARINA ÖZEL İLGİ
Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanı Av. Ahmet Metin Genç, Umut ve Yaşam ile Yaşamak
Güzeldir dernekleriyle iftarda bir araya geldi. Her iki derneğin gösterdiği dayanışma örneğini
çok kıymetli bulduğunu belirten Başkan Genç, “Derneklerimizin yanında olmaya devam edeceğiz“  dedi. 

“DÜNYA ÇOCUKLARI
TRABZON'DA” SERGİSİ AÇILDI
Trabzon Valisi Aziz Yıldırım, 'Dünya Çocukları Trabzon'da' adlı karma resim sergisinin açılışına katıldı.

aliliğimiz öncülüğünde 

VEğitimci-Yazar Veysel Acar 
ile Kuzey Makedonya 

Cumhuriyeti Bitola şehrinde 
bulunan The Small Montmarte Of 
Bitola Çocuk Sanat Atölyesi 
işbirliği ile düzenlenen sergide 21 
ülkeden 4-20 yaş arası genç 
sanatçılara ait tarihi mekanları 
kendi yorumlarıyla yansıtan 68 

resim yer alıyor. Trabzon Güzel 
Sanatlar Galerisi'ndeki serginin 
açılışına Vali Yıldırım'ın yanı sıra 
İl Kültür ve Turizm Müdürü Tamer 
Erdoğan, The Small Montmarte 
Of Bitola Çocuk Sanat Atölyesi 
yöneticileri, öğrenciler ve 
davetliler katıldı.

Serginin açılışında konuşan 

 Vali Aziz Yıldırım, “Bu serginin 

ilimizde açılması bizim için gurur 
vesilesidir. Serginin ilimizde 
açılmasında emeği geçen 
herkese teşekkür ediyorum. 
Ressamlarımızı, çocuklarımızı ve 
öğretmenlerini kutluyorum” dedi. 
Vali Yıldırım, 2-9 Nisan tarihleri 
arasında açık kalacak olan 
serginin açılışında emeği 
geçenlere plaket verdi

GAZETEMİZ ŞALPAZARI MUHABİRİNDEN
KURUKIZ'A HAYIRLI OLSUN ZİYARETİ
31 Mart 2024 yerel seçimlerinde Şalpazarı Cumhur İttifakı Adayı Refik Kurukız, 36 yıllık
ilçe oluş tarihinden bu yana, 3 defa arka arkaya  Belediye Başkanı seçilerek tarihe geçti.

alpazarı Belediye ŞBaşkanlığına Cumhur 
İttifakı adayı Refik Kurukız 

2. defa seçildi. Başkan Kurukız 
2014 yılında MHP'li Belediye 
Başkanı olarak girdiği Belediye 
Başkanlığına  ara vermeden 36 
yıllık Şalpazarı'nın İlçe 
oluşundan bu yana 3 defa arka 
arkaya  Belediye Başkanı 

seçilerek tarihe geçti. Başkan 
Kurukız'ın Şalpazarı benim 
sevdamdır dediği İlçesindeki üç 
seçimi ara vermeden kazandı.
Başkan Kurukız'a tebriklerde 
izdiham yaşanıyor; Cumhur 
İttifak adayı Refik Kurukız'ın 
Şalpazarı Belediye Başkanlığını 
3. Defa seçilmesinin 
garantilendiği andan itibaren 

bütün dostları Başkan'ı 
makamında tebrik ederek 
başarılar dilemek için adeta bir 
izdiham yaşandı. Büyükliman 
Postası Gazetesi Şalpazarı 
Muhabiri ve Köşe yazarı 
Mustafa Özcan'da Başkan 
Refik Kurukız'ı makamında 
ziyaret ederek Kurukız'a 
teşekkür etti. 

16.04.2024

Mustafa ÖZCAN

ZAYİ İLAN
Trabzon Üniversitesi Beşikdüzü Meslek Yüksekokulu’ndan almış olduğum öğrenci kimliğimi kaybettim.
Hükümsüzdür.   Gökçe Nur SAĞLAM

EMNİYET TEŞKİLATINDAN POLİS
HAFTASI DOLAYISIYLA VALİ'YE ZİYARET
Türk Polis teşkilatının 179. kuruluş yıl dönümü ve 10 Nisan Polis Haftası etkinlikleri
kapsamında İl Emniyet Müdürü Murat Esertürk, Şehit Meriç Alemdar Polis Okulu
Müdürü Dr. Taner Bora ve İl Emniyet Müdürlüğü Personeli, Vali Aziz Yıldırım'ı ziyaret etti.

olis teşkilatının kuruluş 

Pyıl dönümünü kutlayan 
Vali Yıldırım, “Polis 

teşkilatımız; vatanımız, 
milletimiz ve devletimizin iç ve 
dış düşmanlarına karşı her an 
teyakkuzda bulunarak 
kendilerini yeni gelişme ve 
durumlara göre sürekli hazır 
tutarak huzur ve güvenliğimizin 
bekçisi olma görevini bihakkın 
yerine getirmektedir. 
Gerektiğinde vatanı ve milleti 
uğruna canlarını sakınmadan 
görevlerini ifa eden tüm emniyet 
mensuplarının zor olduğu kadar 
da şerefli olan görevlerini eşsiz 
bir vatan ve millet sevgisiyle 

yerine getirmekte olduklarını 
biliyoruz.
Büyük fedakârlık, cesaret ve 
kahramanlıkla hizmet veren 
emniyet teşkilatımız, 179 yıldır 
dimdik ayaktadır. Huzur ve 
asayişi temin etmek, suçu 
önlemek, suçluları adalete 
teslim etmek gibi önemli 
görevleri başarıyla yerine 
getiren emniyet 
mensubumuzun, ülke insanımız 
ve Trabzonlu hemşerilerimizin 
destekleri ile gücüne güç 
katacağına inancımız tamdır. 
Teşkilatımızın 179. kuruluş yıl 
dönümünde tüm Emniyet 
teşkilatımıza görevlerinde 

başarılar diliyor, teşkilatımızın 
tüm çalışanlarına aileleri ile 
birlikte huzurlu, mutlu ve sağlıklı 
günler diliyor, Ramazan 
Bayramlarını tebrik ediyorum” 
dedi.
İl Emniyet Müdürü Esertürk ise, 
10 Nisan Polis Haftası 
etkinlikleri kapsamında 
yapacakları etkinlikler hakkında 
Vali Yıldırım'a bilgi vererek 
polislik mesleğini icra eden her 
teşkilat mensubunun ülkemizin 
huzur ve güveni için gece 
gündüz demeden görev 
yaptığını, milletimizin huzuru ve 
güveni için var güçleriyle 
çalıştıklarını belirtti.
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TRABZONSPOR 0-1 SİVASSPOR
Trabzonspor, Süper Lig'in 32. hafta açılış maçında Sivasspor'a 1-0 mağlup oldu.

rendyol Süper Lig'in 32. haftasında 

TTrabzonspor, sahasında Sivasspor'a 1-0 
mağlup oldu. Sivasspor'a galibiyeti getiren 

golü 52. dakikada Menig kaydetti. Bu 
mağlubiyetle 52 puanda kalan bordo mavililer, 
üçüncü sıradaki yerini korudu. Sivasspor ise 44 
puanla 7. sıraya yükseldi. Trabzonspor, Süper 
Lig'in 33. haftasında Kayserispor'a konuk 
olacak. Sivasspor ise Fenerbahçe'yi 
ağırlayacak.

0-1
VALÝ AZÝZ YILDIRIM, GÜNCEL ASAYÝÞ
VERÝLERÝNE ÝLÝÞKÝN AÇIKLAMALARDA BULUNDU
2024 Mart ayı asayiş verilerine ilişkin açıklamalarda bulunan Trabzon Valisi Aziz Yıldırım, “ İlimizde Mart ayı içerisinde toplamda 1536 olay meydana geldi. 923 şahıs yakalanmıştır.

“ÇAĞ DEĞİŞTİ, DÜNYA İLE 
YARIŞABİLECEK YENİ BİR 
SİSTEME İHTİYAÇ VAR”
TTSO Meclis Üyesi Emanullah 
Tüfekçioğlu, eğitimin ilk ve en 
iyi merkezinin ev olduğunu 
ifade ederek, “Eğitim, çocukluk 
çağında başlar, hayatı 
kolaylaştırır ve güzelleştirir, 
ölüme kadar da devam eder. 
Türkiye'de yıllardır eğitim 
sisteminde değişiklikler 
yapılıyor gibi görünse de tüm 
öğrencilerden aynı tip insan 
çıkarma anlayışı değişmedi. 
Müfredatı sadeleştirmek, 
sınavların ismini değiştirmek, 
ders programını akademik 
derslerle doldurma ya da 
zaman zaman farklı isimler 
bulup içi doldurulmayan 
seçmeli dersler koymak, 
neredeyse tüm okulları 
sınavlara hazırlık merkezi 

haline getirmek, kısacası sınav 
odaklı bir anlayış, eğitimin de 
sistemin de sorunu. Artık çağ 
değişti dünya ile yarışabilecek 
yeni bir sisteme acil ihtiyaç var. 
Teknolojinin amaçlarına uygun 
kullanımını sağlayan, 
çocukların fiziksel ve sosyal 
Gelişimine değer katan, 
olmazsa olmazı sınav olmayan 
bir sistem gerekli. Yapılabilir 
mi? Kesinlikle yapılır. Aslında 
herkesin işine geldiği için 
değişimi kimse istemiyor” dedi.
“EĞİTİMDE EBEVEYNLERE 
BÜYÜK GÖREV DÜŞÜYOR”
Tüfekçioğlu, eğitimde 
ebeveynlere büyük görev 
düştüğünü ifade ederek 
şunları söyledi:
“Sorumluluğumuzun çocuğun 
dünyaya gelmesi ve ekonomik 
ihtiyaçlarını karşılamak 
olduğuna inanıyoruz. Ebeveyn 
olarak eğitimi evden 
başlatacağız. Çocuklarımıza 
sorumluluk verip hayata 
katacağız. Aile kavramına, köy, 
bayram, komşuluk ilişkilerine 
değer katacağız. Üç yaşındaki 
çocuğa telefon verip 
susturarak, bu yaşta telefonu 
ne kadar iyi kullandığıyla 
övünmeyeceğiz. Şu an büyük 
çoğunluğu telefon, oyun 
bağımlısı olan çocuklarımızı 
kurtarmak için yaptığımız 
hataların telafisi için okuldaki 
öğretmenden, psikologdan 

veya psikiyatristten medet 
ummayacağız. Eğitim ailede 
başlar dedik, çocuğa önce 
sevgi, merhamet ve empati 
kavramlarını sağlayacak 
anlayış aşılamak gerekir. 
Kendi yapması gereken işleri 
kendisine bırakmak, iletişimi 
aksatmamak, sorumluluk 
vermek ve toplumsal değerleri 
ertelemeden kazandırmak 
gerekir. Bu aşamadan sonra 
eğitim sistemini dünya ile 
yarışabilecek hale 
dönüştürmek kolaylaşır.”
“ANAOKULUNDAN 
ÜNİVERSİTEYE KADAR 
BİRBİRİNİ TAMAMLAYAN 
BİR SİSTEM GEREKLİ”
TTSO Meclis Üyesi Emanullah 
Tüfekçioğlu, yapılması 
gerekenin anaokulundan 
üniversiteye birbirini 
tamamlayan bir sistem 
tanımlamak olduğunu ifade 
ederek sözlerini şöyle 
sürdürdü:
“Bunun için; ana okulları 
zorunlu olursa, 4+4+4 
kesintisiz eğitimden 
vazgeçilirse, 5 yıl ilk okul, 1 yılı 
Türkçe, Matematik ve Yabancı 
Dil hazırlık olmak üzere 4 yıl 
ortaokul ve 3 yıl lise şeklinde 
bir sistem olursa bu süreç 
sonunda üniversite sınavı 
ortadan kalkar. Öğretmen 
eğitimi yalnızca eğitim 
fakültelerinde amaca yönelik 

yapılırsa, ders saati sayısı 
azaltılırsa, akademik dersler 
sabah, beceri ve sosyal 
dersler öğleden sonra 
yapılırsa, teknoloji amacına 
uygun kullanılırsa, spor, müzik 
ve yaşam için gerekli beceri 
dersleri öğrencinin 
yeteneklerine uygun verilirse, 
eğitim eğitimcilere bırakılırsa, 
siyaset eğitimden el çekerse 
öğrenciler okula severek gider, 
öğretmenler öğretmen gibi 
davranır, veliler kendi çocukları 
üzerinden yarışmayı, kendi 
yapamadıkları şeyleri çocukları 
ile yapmayı bırakır, tek tip 
insan yetiştirme anlayışından 
vazgeçilir. Öğrenci ve veli 
sınav kaygısından kurtulur, 
toplumun mutluluk seviyesi 
artar.”
EĞİTİM SEKTÖRÜNÜN 
SORUNLARI VE TALEPLERİ
Tüfekçioğlu, eğitim sektörünün 
sorunlarından bahsederken de 
şu ifadeleri kullandı:
“Özel okullar devletin en az bir 
okulunu üstlenmekte, istihdam 
sağlamaktadır. Bu yüzden 
okutacakları her öğrenci için 
teşvik uygulamasına geçilmeli, 
SGK, elektrik, vergi gibi 
kalemlerde muafiyet 
sağlanmalıdır. Özel okul, 
anaokulu, özel öğretim ve 
kişisel gelişim kursları ile 
sürücü kursları için KDV 
indirimi yapılmalı. Özel 

okulların yüzde 3 ücretsiz 
öğrenci okutma, 50 personeli 
geçince yüzde 3 engelli 
personel çalıştırma şartları 
kaldırılmalıdır. Özel okullar 
tavan ücret belirleme hakkına 
sahip olmalıdır. Şubat-mart 
gibi belirlenen ücretler bir 
sonraki yılın haziranına kadar 
sabit bir bütçe olarak 
erimekteyken geçen yıl 2 bin 
okulun kapandığı bu yıl 3 bin 
sayısının telaffuz edildiği 
vahim durum ortada. Kursların 
düzensizliği, kaçak kurslar 
ortadan kaldırılmalıdır. 
Kurslarda kaçak olarak çalışan 
öğretmenler için yasalar 
uygulanmalıdır. Özel 
okullardan her yıl her bir 
kademe için alınan ruhsat 
harcı sadece yeni açılacak 
kurumlardan bir kereye 
mahsus alınmalıdır. Son 

günlerde anaokulu ve kreşlere 
yönelik teftişlerde mobbinge 
varan uygulamalar, ağır 
cezalar kurumları batırma 
noktasına taşımaktadır. Tüm 
sektörlerde olduğu gibi 
ekonomik sorunlarla 
boğuşurken kendi yapısal 
sorunlarımız da 
motivasyonumuzu 
düşürmektedir. Açıkçası 
sektörümüz teknik servis gibi 
her sorunu çözme yükünü 
taşımaya çalışıyor. Evde 
verilemeyen değerler, 
sorumsuzluk, dijital bağımlılık 
sorunlar yumağı şeklinde 
bizlerin çözümüne bırakılıyor. 
Oysaki bu sorunların çözüm 
paydaşları yalnızca kendine 
düşeni yapsa her şey 
halledilecek ama 
olumsuzluklar hep eğitimciye 
fatura ediliyor.”


